

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM457480

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER AND CHANGE OF NAME
EFFECTIVE DATE:	09/08/2010

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
DEMI GmbH also known as DEMI Vertriebs- und Beteiligungsgesellschaft mbH		09/08/2010	Corporation: GERMANY
ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk Gesellschaft mit beschränkter Haftung		09/08/2010	Limited Liability Company: GERMANY

NEWLY MERGED ENTITY DATA

Name	Execution Date	Entity Type
ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk Gesellschaft mit beschränkter Haftung	09/08/2010	Corporation: GERMANY

MERGED ENTITY'S NEW NAME (RECEIVING PARTY)

Name:	ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk Gesellschaft mit beschränkter Haftung
Street Address:	Siemensstrasse 1-5
City:	Pinneberg
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	25421
Entity Type:	Limited Liability Company: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2148480	LURANYL

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: 2023444019

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 2023444019

Email: mbharrison@venable.com

CH \$40.00 2148480

Correspondent Name: Mark Harrison
Address Line 1: P.O. Box 34385
Address Line 4: Washington, D.C. 20043-9998

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 46026-233189

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Mark Harrison
Address Line 1: P.O. Box 34385
Address Line 4: Washington, D.C. 20043-9998

NAME OF SUBMITTER: Mark Harrison

SIGNATURE: /Mark Harrison/

DATE SIGNED: 01/10/2018

Total Attachments: 4

source=DEMI Vertriebs merger#page1.tif
source=DEMI Vertriebs merger#page2.tif
source=DEMI Vertriebs merger#page3.tif
source=DEMI Vertriebs merger#page4.tif

Translation

Announcement

Local Court of Pinneberg file number: HRB 6043 PI Made public on: 03.09.2010
12:00 o'clock

In ().
set information of the address and of the branch of business are carried out without
engagement.

Changes

26.08.2010

DEMI Vertriebs- und Beteiligungsgesellschaft mbH, Pinneberg, Siemensstraße 1-5, 25421 Pinneberg. The company has merged with ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk, Gesellschaft mit beschränkter Haftung (Local Court of Lüneburg, HRB 110109) due to the merger agreement from 16.08.2010 and of the resolutions of approval from the same day by transfer of assets as a whole by dissolution without liquidation. The merger becomes effective not before the recording in the register of the seat of the acquiring entity. As unrecorded published: Inasmuch as the creditors of the legal entities involved in the merger cannot demand satisfaction of their claims, security is to be provided to them, provided they file their claim in writing, citing the merits and the amount of such claim, within six (6) months of the day on which the entry of the merger in the register kept at the registered seat of that legal entity whose creditors they are has been deemed announced. However, the creditors shall be entitled to this right only if they demonstrate satisfactorily that the merger will jeopardise the performance of the claim they hold..

Announcement

Local Court of Pinneberg file number: HRB 6043 PI Made public on: 22.10.2010
12:00 o'clock

In ().

set information of the address and of the branch of business are carried out without engagement.

Deregistrations

15.10.2010

DEMI Vertriebs- und Beteiligungsgesellschaft mbH, Pinneberg, Siemensstraße 1-5, 25421 Pinneberg. The merger become effective by registration carried out on 08.09.2010 (Local Court of Lüneburg, HRB 110109) on the page of the registry file of the receiving entity. The company has ceased to exist. As unrecorded published: Inasmuch as the creditors of the legal entities involved in the merger cannot demand satisfaction of their claims, security is to be provided to them, provided they file their claim in writing, citing the merits and the amount of such claim, within six (6) months of the day on which the entry of the merger in the register kept at the registered seat of that legal entity whose creditors they are has been deemed announced. However, the creditors shall be entitled to this right only if they demonstrate satisfactorily that the merger will jeopardise the performance of the claim they hold..

Gemeinsames Registerportal der Länder

Sie sind hier: [> Startseite](#) [> Normale Suche](#) [> Suchergebnis](#) [> Veröffentlichungen](#) [> Veröffentlichung](#)

Veröffentlichung

Amtsgericht Pinneberg Aktenzeichen: HRB 6043 PI Bekannt gemacht am: 03.09.2010 12:00 Uhr

In ().
gesetzte Angaben der Anschrift und des Geschäftszweiges erfolgen ohne Gewähr.

Veränderungen

26.08.2010

DEMI Vertriebs- und Beteiligungsgesellschaft mbH, Pinneberg, Siemensstraße 1-5, 25421 Pinneberg. Die Gesellschaft ist auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 16.08.2010 und der Zustimmungsbeschlüsse vom selben Tage durch Übertragung ihres Vermögens als Ganzes unter Auflösung ohne Abwicklung auf die ROWA Rohstoff Wasch- und Aufbereitungswerk Gesellschaft mit beschränkter Haftung (Amtsgericht Lüneburg, HRB 110109) verschmolzen. Die Verschmelzung wird erst mit der Eintragung in das Register des Sitzes des übernehmenden Rechtsträgers wirksam. Als nicht eingetragen wird veröffentlicht: Den Gläubigern der an der Verschmelzung beteiligten Rechtsträger ist, wenn sie binnen sechs Monaten nach dem Tag, an dem die Eintragung der Verschmelzung in das Register des Sitzes desjenigen Rechtsträgers, dessen Gläubiger sie sind, als bekannt gemacht gilt, ihren Anspruch nach Grund und Höhe schriftlich anmelden, Sicherheit zu leisten, soweit sie nicht Befriedigung verlangen können. Dieses Recht steht den Gläubigern jedoch nur zu, wenn sie glaubhaft machen, dass durch die Verschmelzung die Erfüllung ihrer Forderung gefährdet wird..

Gemeinsames Registerportal der Länder

Sie sind hier: [> Startseite](#) [> Normale Suche](#) [> Suchergebnis](#) [> Veröffentlichungen](#) [> Veröffentlichung](#)

Veröffentlichung

Amtsgericht Pinneberg Aktenzeichen: HRB 6043 PI Bekannt gemacht am: 22.10.2010 12:00 Uhr

In ().
gesetzte Angaben der Anschrift und des Geschäftszweiges erfolgen ohne Gewähr.

Löschungen

15.10.2010

DEMI Vertriebs- und Beteiligungsgesellschaft mbH, Pinneberg, Siemensstraße 1-5, 25421 Pinneberg. Die Verschmelzung ist mit der am 08.09.2010 erfolgten Eintragung (Amtsgericht Lüneburg, HRB 110109) in das Registerblatt des übernehmenden Rechtsträgers wirksam geworden. Die Firma ist erloschen. Als nicht eingetragen wird veröffentlicht: Den Gläubigern der an der Verschmelzung beteiligten Rechtsträger ist, wenn sie binnen sechs Monaten nach dem Tag, an dem die Eintragung der Verschmelzung in das Register des Sitzes desjenigen Rechtsträgers, dessen Gläubiger sie sind, als bekannt gemacht gilt, ihren Anspruch nach Grund und Höhe schriftlich anmelden, Sicherheit zu leisten, soweit sie nicht Befriedigung verlangen können. Dieses Recht steht den Gläubigern jedoch nur zu, wenn sie glaubhaft machen, dass durch die Verschmelzung die Erfüllung ihrer Forderung gefährdet wird..